
 

 

REFERAT EKSTRAORDINÆRT AFDELINGSMØDE 

21. februar 2022 kl. 18:00  
Selskabslokalet, Emdrup Banke 2  

DAGSORDEN:  

1) Valg af dirigent  

Lennart byder velkommen og melder sig som dirigent. Han bliver valgt til dirigent. Lennart er 
inspektør i afd. og arbejder for AAB. Der er ingen indvendinger mod indkaldelsen, som er indkaldt 
rettidigt. 

2) Ændring af forretningsorden (bestyrelsen konstituerer sig selv)  

Det foreslås at bestyrelsen selv bestemmer hvem der er formand, blandt dem der er blevet valgt til 
bestyrelsen af beboerne. 

Beboer: Indvending mod at man ikke ved hvem der bliver formand og hvad vedkommende står for. Man 
ønsker at kunne vælge linje og holdninger. 

Lennart uddyber at det er fordi der er mange formænd der er gået, eller er blevet gået og for at undgå for 
mange medlemsmøder i tide og utide. Der har været mange skift i bestyrelsen. For at imødegå kontinuitet, 
så bestyrelsen kan fortsætte deres arbejde. 

Beboer: Man vil stadig kunne hoppe ind og ud af bestyrelsen. 

Beboer: Spørger til hvem der sidder i bestyrelsen og de præsenterer sig. 

Amrani forklarer at det ikke har den store betydning i en parlamentarisk bestyrelse. 

Der spørges til antal af medlemmer i bestyrelsen. Lennart forklarer antal og opbygning. 

Beboer: Foreslår at dette først besluttes på medlemsmøde i maj. Beboer mener at AAB får mere magt hvis 
forslaget vedtages. Lennart afviser dette. 

Beboer: Nervøs for hvis folk bliver syge og bestyrelsen kun består af 3 pers. 

Bestyrelse forklarer at det er vigtigt at kunne fortsætte. De foreslår at vi vælger denne løsning og så vælger 
flere til bestyrelsen til maj til det ordinære medlemsmøde. 

Beboer: Spørger til hvad bestyrelsen arbejder henimod. 

Bestyrelsen: Forklarer formandens rolle i en parlamentarisk bestyrelse. Forklarer om bestyrelsen plan for 
afd., som jo i øvrigt er sendt ud i bestyrelsens nyhedsbrev; Fx klimaskærm/isolering, tagene skal laves, de 
grønne områder skal opgraderes, maling af opgange, lys i opgange, den gode tone i afd. 



 

Beboer: Vigtigheden af at der er en formand. Da det er en der repræsenterer afdelingen.  

Beboer: Der er ikke noget galt med systemet som det har været. Snakker om den triste tone der har været i 
tidligere bestyrelser.  

Beboer: Det giver god mening, da dem der sidder nu, jo har valgt at være der. 

Bestyrelsen: Denne bestyrelse er harmonisk og arbejder godt sammen. Vi vil gerne bruge energi på at 
arbejde sammen og se fremad. Beboerne vælger nogen de synes er egnede. Bestyrelsen vælger så hvem der 
skal være formand. Altså har beboerne mulighed for at sammensætte bestyrelsen efter hvad de forskellige 
står for. 

Beboer: Det kæver 20 timer om ugen at være formand.  

Beboer: Spørger om man kan vælge flere ved næste møde. 

Forslaget blev ved håndsoprækning vedtaget med 26 for og 12 imod. 

 

 


